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ZAPISNIK 

 

2. redne seje sveta KS Stražišče, ki je bila v torek 10.1.2023 ob 18:00 uri v prostorih KS 

Stražišče 

Prisotni:   Jure Šprajc, Bojan Hafner, Peter Perčič, Irena Hočevar, Aleš Bašar 

 

odsotni:  Helena Rozman, Franci Podlipnik   

 

Sejo je vodil predsednik Sveta KS Stražišče g. Jure Šprajc.  

 

Predsednik sveta KS Stražišče Jure Šprajc je pozdravil vse prisotne, se vsem zahvali za 

udeležbo, ugotovil sklepčnost članov sveta KS Stražišče, ter predlagal naslednji  

 

                                        dnevni red 

 

1. Potrditev dnevnega reda seje 

2. Potrditev zapisnika 1. konstitutivne seje in 18. redne seje  

3. Sklep, da se gradivo za seje sveta KS posreduje po e-pošti 5 dni pred sejo 

4. Opredelitev za izplačilo sejnin v letu 2023 

5. Potrditev sklepa za 8. člen Odloka o kriterijih in merilih za financiranje Krajevnih 

skupnosti v mestni občini Kranj za leto 2023 

6. Poročilo o zaključku 33. Stražiškega kulturnega tedna 

7. Poročilo komisije o popisu sredstev 

8. Aktualni dogodki v KS Stražišče 

9. Vprašanja, pobude in predlogi 

 

 

 

Ad 1.)  

 

Dnevni red je bil potrjen soglasno. 

 

 (5 prisotnih : 5 glasov ZA) 



Ad 2.) 
 

Zapisnik 1 konstitutivne seje in 18. redne seje je bil soglasno sprejet. 

 

 (5 prisotnih : 5 glasov ZA ) 

 

 

Ad 3.) 

 

Predsednik sveta KS Jure Šprajc vpraša prisotne, kako želijo biti obveščeni za sklicane seje in 

kako prejemati gradivo. Vsi se strinjajo, da se vabila in gradivo pošilja elektronsko. Predlaga 

naslednji 

 

1. SKLEP 

 

Vsa vabila za sklice sej in gradiva za obravnavo se članom sveta KS Stražišče pošilja v 

elektronski obliki pet dni pred sejo. 

 

(5 prisotnih : 5 glasov ZA ) 

 

Ad 4.) 

 

V proračunskem letu 2023 so za člane sveta KS STRAŽIŠČE predvidena sredstva za izplačilo 

nagrade za udeležbo in opravljeno delo na posamezni seji sveta KS za največ 8 sej letno. Svet 

KS Stražišče je sprejel odločitev, da se v letu 2023 sejnine izplačajo, zato sprejmejo naslednji 

 

2. SKLEP 

 

Svet krajevne skupnosti Stražišče bo v letu 2023 sejnine članom izplačeval. 

 

(5 prisotnih : 5 glasov ZA ) 

 

 

Ad 5.) 
 

Predsednik sveta KS Stražišče Jure Šprajc predstavi svetnikom 8. člen odloka o kriterijih in 

merilih za financiranje KS. Naša Krajevna skupnost je po teh kriterijih dodeljena sredstva v 

letu 2022 zelo dobro izkoristila, zato pričakuje od članov več predlogov do naslednje seje. 

Potrdijo naslednji 

3. SKLEP 

Svetniki KS Stražišče soglasno potrjujejo 8. člen Odloka o kriterijih in merilih za financiranje 

Krajevnih skupnosti v mestni občini Kranj za leto 2023. 

(5 prisotnih : 5 glasov ZA ) 

 

 

 

 

 



Ad 6.) 
 

Predsednik sveta KS Jure Šprajc pove, da je bil zadnji 33. kulturni teden zelo uspešen. Po 

premoru zaradi ukrepov se ga je udeležilo največ obiskovalcev do sedaj. Vse dni v tednu so 

zapolnili celotno dvorano. Program je bil zelo pester, saj so nastopili različni ustvarjalci, 

pevci, plesalci, gledališki igralci, glasbena šola, učenci OŠ Stražišče, zato so dobrodošli vsi, ki 

bi želeli pomagati v organizacijskem odboru za kulturni teden, da bi bil čimbolj pester in 

zanimiv tudi v prihodnje. 

 

 Ad 7.) 
 

Predsednik inventurne komisije in član sveta KS Stražišče Bojan Hafner je predsednika in 

člane seznanil s potekom in popisom inventurne komisije.  

Inventura je potekala brez posebnosti. Vsi člani inventurne komisije so inventuro opravili 

korektno in odgovorno.  Ugotavljajo da je precej inventarja zastarelega in obrabljenega, ki bi 

ga bilo potrebno postopoma odpisati, saj se uporablja že več desetletij. Zato soglasno 

sprejmejo  

4. SKLEP 

Predsednik sveta KS Stražišče in člani sveta KS Stražišče so seznanjeni s popisom inventure. 

(5 prisotnih : 5 glasov ZA ) 

 

Ad 8.) 

 

Predsednik sveta KS Jure Šprajc pove: 

 

 Pripravlja se že kulturni program za Prešernov dan, ki ga pripravlja članica odbora za 

kulturni teden Maja Ahačič, ki bo naredila predstavo v obliki recitala. Zelo bi bili 

veseli, če bi se organiziralo čim več kulturnih dejavnosti v našem kraju. 

 Samski dom se je končno začel s premiki in želimo da bi uspešno v roku dokončali 

projekt. 

 Industrijska cona Laze je znotraj cone že komunalno opremljena. Preden se bo projekt 

nadaljeval, bi želeli, da stroka in projektant predstavi nadaljnje načrte tudi svetu KS 

Stražišče.    

 

Ad 9.) 
 

Vprašanj, pobud in predlogov ni bilo. 

 

Predsednik sveta KS Stražišče Jure Šprajc se vsem še enkrat zahvali ter zaključi sejo. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 

 

 

  zapisala:                                                                               Predsednik sveta KS Stražišče 

 Marija Pogačnik                                                                                         Jure Šprajc,  1.r. 


